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Ekologia i Renault

  

  

Na tak postawione przez Panią Agatę Szczech z Renault Polska próbowano odpowiedzieć na
konferencji na temat ekologi w motoryzacji.

  

Światowa opinia publiczna oczekuje zmniejszenia emisji CO2, ceny paliw rosną. Coraz bardziej
tez zaostrzają się normy ekologiczne.

  

Cel wyznaczony przez Unię Europejską to 95 g/km w 2020r.
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W temacie ekologi Renault zastosowało downsizing w silnikach. Z motoru o pojemności 1,2l
wykrzesano 100KM. Wprowadzono też generację silników wysokoprężnych Energy. Renault
jest także patronem Fundacji Nasza Ziemia, która organizuje akcję

Sprzątanie Świata .

  

Renault współpracuje z belgijską firmą Key Driving Competences, której misją jest
dostarczenie efektywnych usług doradczych i szkolenie w zakresie ekodrivingu. Firma
przeszkoliła już 30000 kierowców.

  

  

  

  

Wspólne połączenie sił zaowocowało stworzeniemm systemu przy udziale Szkoły Jazdy
Renault. To jedyna szkoła w polsce prowadząca szkolenia z ekodrivingu.

  

  

Tekst; Mirosław Wdzięczkowski
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